
Protokoll styrelsemöte Ardre Sockenförening 20 Mars 2019 kl. 19.45–21.00 

i Ardre Bygdegård 

 

Närvarande: Frank Gubert, Simon Hägg, Jan-Peter Tingström, Agneta Dahlberg, 

Karin Pettersson, Jan-Olof Hasselborn och Monica Syversen. 

 

1) Vi välkomnar Frank & Monica till styrelsen. 

 

2) Föregående protokoll godkändes och uppföljning gjordes av att-göra punkter.  

 

3) Avstämning från kommittéerna 

De gamla Ardre-filmerna har Simon lagt upp på youtube och han har även länkat 

dom på vår hemsida ardre.nu 

 

Styrelsen var med på ett informationsmöte med ”Bastugruppen” och Riina 

Noodapera den 20 Mars kl: 18:00-19:15 angående ombyggnad av bastun och hur 

vi går vidare med ansökande av bidrag från Leader Gute och Allmänna 

Arvsfonden. 

 

Offert från Rikard Hägg angående hörselslingan till Bygdegården har nu kommit 

fram, Jan-Peter tar vidare diskussion med Rikard angående lösningarna. 

 

Monica har beställt vägskylt till ”Ardre stenen” och styrelsen har godkänt 

kostnaden på 4500 kr +moms.  

Den kommer att sättas upp i ”Petsarve korset” alltså på Katthammarsviksvägen.  

 

Jan-Olof informerar att Fredag 12 April, görs Sojdet i ordning inför Måndagen den 

15 April då dom börjar stapla i Sojdet kl: 08:00 och tänder 18:00.  

Bränningen beräknas att vara färdig under Torsdagen. 

 

4) I nu läget är vi inte intresserade av aktieteckning i Ljusa Udden. 

 

5) Möte för att skriva kalendarium Måndagen den 8 April kl: 19:00-21:00. 

Nästa styrelsemöte preliminärt Tisdagen den 7 Maj kl: 19:00-21:00. 

 

6) Simon har fått bekräftat om en nyinflyttad familj i Ardre.  

Agneta lämnar bok och hälsar välkomna. 

 

 

Ardre 2019-03-20 

 

_______________________  ______________________        

Frank Gubert ordf.  Simon Hägg sekr.   


